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PROTOKÓŁ NR VII/2019 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 12 czerwca 2019 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
 

Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Rober Lewandowski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Joanna Monastyrska   
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1300. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, otworzył 
sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM VII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich uczestników 
sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 
osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
wyboru Sekretarza. 
Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska zgłosiła kandydaturę Z-cy Przewodniczącej 
komisji Mariusza Cłapki.  
Z-ca Przewodniczącej komisji Mariusz Cłapka wyraził zgodę dla pełnienia funkcji 
Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej kandydatury 
na Sekretarza.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz    wstrzymujący 

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Marzec Robert za   

12.  Skrzypek Artur za   

13.  Szaniawska Halina za   

14.  Zagórski Rafał Adam za   
15.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 14 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali Z-cę Przewodniczącej 
komisji Mariusza Cłapkę sekretarzem obrad. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie do radnych w sprawie zmiany 
porządku obrad. 
 

Przewodnicząca komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zofia Maksymowicz złożyła wniosek 
o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 20 w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku.            
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W uzasadnieniu wniosku przewodnicząca powiedziała, że sprawa jest złożona i wymaga 
dogłębnej analizy. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie wniosku złożonego przez 
przewodniczącą komisji skarg, wniosków i petycji Zofię Maksymowicz w sprawie zdjęcie z 
porządku obrad projektu uchwały nr 20 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Marzec Robert za   

12.  Skrzypek Artur za   

13.  Szaniawska Halina za   

14.  Zagórski Rafał Adam za   
15.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 15 głosami „za” przyjęli wniosek. 
 

Radni nie zgłosili innych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie porządku obrad z przyjętą 
zmianą w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały nr 20 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w 
Korzeńsku. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Marzec Robert za   

12.  Skrzypek Artur za   

13.  Szaniawska Halina za   

14.  Zagórski Rafał Adam za   
15.  Żołnierowicz Bożena za   

Radni 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad wraz z przyjętą zmianą. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
Debaty nad Raportem o stanie gminy za 2018r. Przewodniczący rady poinformował, że 
jest to nowa sytuacja, która wynika z ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący rady 
otworzył debatę i zwrócił się do wszystkich o zabieranie głosu.  
Przewodnicząca komisji Bożena Żołnierowicz powiedziała, że śledząc raport, który został 
przygotowany widać, że bardzo dużo zostało zrobione w 2018r. lub jest w trakcie realizacji. 
Informacja o pracy stowarzyszeń pokazuje, jak dobrze działają.  Radna skierowała zapytanie 
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w sprawie przybliżenia realizacji projektu budowy krytego basenu DELFINEK. 
Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do zapytania radnej poinformował, że 
inwestycja DELFINEK została rozpoczęta w 2018r. i jest to duże wyzwanie i bardzo ważne. 
Inwestycja ma swoje odzwierciedlenie w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie w roku 
bieżącym. Na dziś stan tego zadani to skończona dokumentacja i pozwolenia na budowę. 
Kilka miesięcy temu został ogłoszony przetarg i wpłynęły trzy oferty. Najtańsza oferta 
wyniosła 19.800.000,-zł brutto, najdroższa ponad 27 milionów zł brutto. Przetarg został 
unieważniony i ponownie zostanie ogłoszony przetarg, który pozwoli sprawdzić, czy wpłynie 
korzystniejsza oferta. Przy realizacji inwestycji DELFINEK, który będzie miał wymiar, 8,5 m 
szerokości, co jest wystarczające do prowadzenia zajęć z nauki pływania dla dzieci i 
młodzieży i dla rekreacji mieszkańców. Ponadto będą dwie sauny, brodzik dla dzieci i 8 
osobowe dżakuzi, a na piętrze będzie kilka sal fitness.  W ramach tej inwestycji zostaną 
dobudowane trzy sale lekcyjne dla szkoły, która od nowego roku szkolnego 2019/2020 
będzie szkołą podstawową. Dodatkowo będzie jeszcze kotłownia na pellet. Obiekt, który 
zostanie wybudowany dopełni ofertę edukacyjną, sportową i rekreacyjną, a budowa 
kampusu, który jest planowany zabezpieczy stronę noclegową. Termin realizacji DELFINKA 
kwiecień 2021. W budżecie w tym roku na to zadanie zostały zabezpieczone środki w 
wysokości ok.5 milionów złotych. Zadanie DELFINEK będzie realizowane z trzech budżetów 
gminnych 2019, 2020 i 2021. Ponadto został złożony wniosek o dofinansowanie do 
Ministerstwa Sportu na 5 milionów złotych. Jeżeli gmina otrzyma dofinasowanie, to będzie w 
stanie udźwignąć tę inwestycję, a informację o dofinasowaniu gmina otrzyma za ok.3-4 
miesiące.  W wypadku nie otrzymania dofinasowanie to zadanie może przerastać możliwość 
finansowe gminy. Na zakończenie burmistrz powiedział, że będzie robił wszystko, żeby 
inwestycję DELFINEK zrealizować. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowic powiedział, że na terenie gminy zostało wykonanych 
bardzo dużo inwestycji chodnikowych, dróg rowerowych po wschodniej stronie gminy. 
Przewodniczący skierował zapytanie w sprawie budowy ścieżki rowerowej po zachodniej 
stronie gminy, w kierunku Węglewa przy drodze powiatowej, która jest bardzo 
niebezpieczna. Można  zrealizować tę inwestycję przy współudziale powiatu. Wykonanie tej 
ścieżki rowerowej na pewno zwiększy bezpieczeństwo i poprawi warunki komunikacyjne 
rowerzystów.  
Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do zapytania przewodniczącego 
poinformował, że kilka dni temu rozmawiał z p. Starostą na ten temat. Obecnie jest 
realizowany projekt budowy ścieżek rowerowych po zachodniej stronie Żmigrodu w kierunku 
Bychowa, Karnic, Kędzi, Barkowa przez Łapczyce w kierunku granicy z gminą Prusice, 
ścieżki te nie będą przebiegać wzdłuż szlaków komunikacyjnych. Natomiast do miejscowość 
Węglewo przy założeniu, iż będzie zadanie realizowane finansowo 50/50 przez gminę i 
starostwo, to jest szansa na wykonanie i jest to dobre rozwiązanie.  Burmistrza powiedział, 
że jest skłonny wyjść z inicjatywą i będzie zabiegał o to, aby rada powiatu i zarząd powiatu 
wyraziły na to zgodę, aby wprowadzić to zadanie do projektowania.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowic skierował zapytanie w sprawie budżetu 
obywatelskiego, czy Pan burmistrz jest zadowolony z ilości składanych wniosków do budżetu 
obywatelskiego, czy jest pewien niedosyt.    
Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do zapytania przewodniczącego powiedział, 
że ma niedosyt, ponieważ potrzeb jest jeszcze sporo. Mieszkańcy wychodzą z założenia, że 
lepiej napisać wniosek do budżetu niż złożyć wniosek o środki z budżetu obywatelskiego, bo 
wymaga to większych starań np. przekonania mieszkańców do poparcia wniosków przez 
głosowanie. Burmistrz dodał, że po wprowadzeniu możliwości głosowania internetowego 
większa liczba mieszkańców bierze udział. Dzięki budżetowi obywatelskiemu krajobraz wielu 
podwórek zmienił się, ale są jeszcze podwórka, które czekają na zmianę. Obecnie przy 
współpracy Spółdzielni Mieszkaniowej i Gminy jest realizowane duże zadanie: 
zagospodarowanie terenu osiedla przy ul. Batorego. Burmistrz powiedział, że namawia 
mieszkańców do mobilizacji i składania wniosków do budżetu obywatelskiego, ponieważ co 
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roku jest to kwota w wysokości 200 tys. zł. W ubiegłym roku wygrał projekt modernizacji 
alejki od ul. Lipowej w kierunku stacji i w tym roku będzie realizowany.  
Radni oraz mieszkańcy nie złożyli innych pytań w do Burmistrza. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zakończył dyskusję nad debatą nad Raportem o 
stanie gminy za 2018r.. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że uchwałę o udzielenie burmistrzowi 
wotum zaufania, rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego 
składu rady. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie w sprawie 
wotum zaufania dla Burmistrza Gminy Żmigród.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1.  Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2.  Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3.  Balcerzak Joanna  za   

4.  Cłapka Mariusz  za   

5.  Czyżowicz Jan  za   

6.  Gawot-Turowska Justyna za   

7.  Kantor Joanna Maria  za   

8.  Kubik Andrzej za   

9.  Machi-Skibińska Justyna za   

10.  Maksymowicz Zofia  za   

11.  Marzec Robert za   

12.  Skrzypek Artur za   

13.  Szaniawska Halina za   

14.  Zagórski Rafał Adam za   
15.  Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  14 głosów „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      1 głos „wstrzymujący”  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.90.2019 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, po wyjaśnieniu wątpliwość z radcą 
prawnym Tomaszem Wieczorkiem, że w treści uchwały w § 1 jest zapis „…, postanawia się 
udzielić/ nie udzielić wotum zaufani…”, a rada przegłosowała uchwałę „…w sprawie wotum 
zaufania dla Burmistrza Gminy Żmigród”, dlatego zostanie przeprowadzone ponowne 
głosowanie projektu uchwały.  
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał 
projekt uchwały pod głosowanie w sprawie postanowienia udzielania wotum zaufania dla 
Burmistrza Gminy Żmigród.  

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1. Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2. Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3. Balcerzak Joanna  za   

4. Cłapka Mariusz  za   

5 Czyżowicz Jan  za   

6. Gawot-Turowska Justyna za   
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7. Kantor Joanna Maria  za   

8. Kubik Andrzej za   

9. Machi-Skibińska Justyna za   

10. Maksymowicz Zofia  za   

11. Marzec Robert za   

12. Skrzypek Artur za   

13. Szaniawska Halina za   

14. Zagórski Rafał Adam za   
15. Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  14 głosów „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      1 głos „wstrzymujący”  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.90.2019 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
za 2018 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły i 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków po zapoznaniu się:. 

 ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Żmigród za 2018r., 

 ze sprawozdaniem finansowym Gminy Żmigród za 2018r. 

 z uchwałą nr V/41/2019 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu z dnia 24.04.2019r. w 
sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Żmigród sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy Żmigród za 2018r. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił p. Annę Dobrowolska Skarbnika Gminy o 
odczytanie ważnych sentencji uchwały nr V/41/2019 Składu Orzekającego RIO we 
Wrocławiu z dnia 24.04.2019r. 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy odczytała uchwałę RIO (kserokopia opinii 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1. Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2. Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3. Balcerzak Joanna  za   

4. Cłapka Mariusz  za   

5 Czyżowicz Jan  za   

6. Gawot-Turowska Justyna za   

7. Kantor Joanna Maria  za   

8. Kubik Andrzej za   

9. Machi-Skibińska Justyna za   

10. Maksymowicz Zofia  za   

11. Marzec Robert za   

12. Skrzypek Artur za   

13. Szaniawska Halina za   

14. Zagórski Rafał Adam za   
15. Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto: 14 głosów „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             1 głos „wstrzymujący” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.91.2019 
 

Projekt uchwały nr 3 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły i 
skierowały projekt uchwały na sesję po zapoznaniu się: 
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 ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Żmigród za 2018r., 

 ze sprawozdaniem finansowym Gminy Żmigród za 2018r., 

 z uchwałą nr V/41/2019 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu z dnia 24.04.2019r. w 
sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Żmigród sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy Żmigród za 2018r. 

 z uchwałą Komisji Rewizyjnej z dnia 14.05.2019r. w sprawie wniosku o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żmigród za 2018r., 

 z wnioskiem Komisji Rewizyjnej z dnia 14.05.2019r. w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Gminy Żmigród za rok 2018, 

 z uchwałą nr V/54/2019 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu z dnia 27.05.2019r. w 
sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żmigród za 2018r. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił radną Bożenę Żołnierowicz Przewodniczącą 
Komisji Rewizyjnej o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej z dnia 14.05.2019r. w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żmigród za rok 2018. 
Radna Bożena Żołnierowicz Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała wniosek 
Komisji Rewizyjnej (kserokopia wniosku stanowi załącznik nr 5 do protokołu).   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał uchwałę nr V/54/2019 Składu Orzekającego 
RIO we Wrocławiu z dnia 27.05.2019r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żmigród za 2018r. 
(kserokopia uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu).   
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1. Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2. Augustyniak-Seredyńska Patrycja  za   

3. Balcerzak Joanna  za   

4. Cłapka Mariusz  za   

5 Czyżowicz Jan  za   

6. Gawot-Turowska Justyna za   

7. Kantor Joanna Maria  za   

8. Kubik Andrzej za   

9. Machi-Skibińska Justyna za   

10. Maksymowicz Zofia  za   

11. Marzec Robert za   

12. Skrzypek Artur za   

13. Szaniawska Halina za   

14. Zagórski Rafał Adam za   

15. Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto: 14 głosów „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             1 głos „wstrzymujący” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.92.2019 
 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz, Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska i 
Wiceprzewodniczący rady Rafał Zagórski wręczyli kwiaty dla Pani Anny Dobrowolskiej 
Skarbnika Gminy, Pani Joanny Monastyrskiej Sekretarza Gminy i Panu Robertowi 
Lewandowskiemu Burmistrzowi Gminy Żmigród.  
 

Sesje opuściła radna Patrycja Augustyniak-Seredyńska po wcześniejszym zwolnieniu się 
u przewodniczącego rady Jana Czyżowicza. 
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Projekt uchwały nr 4 w sprawie uchwalenia  zmiany „Studium uwarunkowań                   
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” dla części obrębu 
geodezyjnego Sanie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.93.2019 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań                   
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” dla części obrębu 
geodezyjnego Korzeńsko. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.94.2019 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań                   
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” dla części obrębu 
geodezyjnego Borzęcin. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
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Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.95.2019 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany ”Studium 
uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” dla 
części Kliszkowic Małych. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.96.2019 
 

Projekt uchwały nr 8 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania  przestrzennego dla południowej części miasta Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   
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4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.97.2019 
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania  przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Łapczyce. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.98.2019 
 

Projekt uchwały nr 10 w sprawie zasad przyznawania dotacji na roboty budowlane 
przy zabytkach  wpisanych do rejestru zabytków. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   
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11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.99.2019 
 

Projekt uchwały nr 11 w sprawie obciążenia hipoteką nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.100.2019 
 

Projekt uchwały nr 12 w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.101.2019 
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Projekt uchwały nr 13 w sprawie przeprowadzenia  konsultacji społecznych                  
z mieszkańcami  Miasta Żmigród dotyczących realizacji projektu pn. „Budżet 
obywatelski w mieście Żmigród”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.102.2019 
 

Projekt uchwały nr 14 w sprawie  ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, maksymalnej  kwoty dofinansowania opłat pobieranych 
przez szkoły wyższe, zakłady kształcenia nauczycieli, organizatorów  kursów, 
seminariów,  lub innych form doskonalenia zawodowego objętych dofinansowaniem w 
2019 roku. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.103.2019 
 

Projekt uchwały nr 15 w sprawie projektu ustalenia sieci publicznych szkół 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żmigród, a także 
określenia granic obwodów tych szkół. 
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Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.104.2019 
 

Projekt uchwały nr 16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Trzebnickiemu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   

14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”). 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.105.2019 
 

Projekt uchwały nr 17 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2019 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2 Balcerzak Joanna  za   
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3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   
14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  13 głosów „za” 
     0 głosów „przeciw” 
     1 głos „wstrzymujący” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.106.2019 
 

Projekt uchwały nr 18 w sprawie zmian w  budżecie Gminy na 2019 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
Przewodniczący komisji Patryk Andrzejewski skierował zapytanie prosząc o informacje w 
sprawie dotyczącej odszkodowania, gdzie gminie zasądzono do zapłaty 300 tys. zł, gmina 
miała się odwołać.   
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że sprawa została zakończona, dotyczy 
budżetu 2018roku. Pozew był sprzed 2/3 lat opiewał na kwotę ponad miliona złotych, a w 
wyniku rozprawy gminie zasadzono do zapłaty 300 tys. zł. Burmistrz dodał, że nie może 
udzielić informacji, ponieważ nie pamięta, czy gmina jest w trakcie apelacji, czy sprawa się 
zakończyła.   
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz    wstrzymujący 

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   
14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  13 głosów „za” 
     0 głosów „przeciw” 
     1 głos „wstrzymujący” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.107.2019 
 

Projekt uchwały nr 19 w sprawie zatwierdzenia dopłaty dla odbiorców  usług z zakresu 
zbiorowego odprowadzania ścieków  realizowanego przez Przedsiębiorstwo 
Gospodarki Komunalnej „Dolina Baryczy Sp. z o.o. z siedzibą w Miliczu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Radni omówili i skierowali projekt 
uchwały na sesję. 
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Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna  przeciw  

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej  przeciw  

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   
14 Żołnierowicz Bożena za   

Uchwałę podjęto:  12 głosów „za” 
     2 głosy „przeciw” 
     0 głosów „wstrzymujących” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.108.2019 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
informacji i sprawozdań. 
Burmistrz Robert Lewandowski podziękował Wysokiej Radzie za udzielenie wotum 
zaufania za 2018r., przyjęcie sprawozdania finansowego za 2018r. i udzielenia absolutorium 
za 2018r. 
Burmistrz Gminy Robert Lewandowski złożył informację z podjętych zarządzeń za okres 
od 10.04.2019r. do 12.06.2019r.. W tym okresie zostało podjętych 34 zarządzeń. 
1) cztery zaradzenia w sprawie zmian w budżecie Gminy Żmigród na 2019r.,:  

 zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 716.726,08 zł. Po zmianie dochody 
wynoszą 74.428.132,08 zł, a wydatki wynoszą 72.806.700,08 zł., 

 zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 114.682,00 zł. Po zmianie dochody 
wynoszą 73.707.282,00 zł, a wydatki wynoszą 72.085.850,00 zł., 

 zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 4.124,00 zł. Po zmianie dochody 
wynoszą 73.711.406,00 zł, a wydatki wynoszą 72.089.974,00 zł., 

 zwiększono planowane dochody i wydatki o kwotę 37.867,70 zł. Po zmianie dochody 
wynoszą 74.465.999,78 zł, a wydatki wynoszą 72..844.567,78 zł., 

2) sześć zarządzenia w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami i paragrafami w 
budżecie Gminy Żmigród na 2019r. 

3) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności finansowej za 2018 rok Zespołu 
Placówek Kultury w Żmigrodzie: 

 suma aktywów 6.923.002, 85 

 suma pasywów 6.923.002,85 

 strata za 2018r. 153.194,50 
4) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności finansowej za 2018 rok Publicznego 

Zespołu zakładów Lecznictwa Ambulatoryjnego w Żmigrodzie za rok obrachunkowy 2018: 

 suma aktywów 2.910.375,50 

 suma pasywów 2.910.375,50 

 zysk za 2018r. 44,421,46 
5) w sprawie powołania Zespołu ds. przeprowadzenia oględzin w obiektach użytkowanych 

przez MKS PIAST Żmigród w związku z wydatkowanie środków otrzymanych w ramach 
dotacji z budżetu Gminy Żmigród w składzie: Wioletta Owczarek, Małgorzata 
Dzięgielewska, Rafał Krasuski, 
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6) w sprawie upoważnienia Anity Gawłów pracownika Urzędu Miejskiego w Żmigrodzie do 
prowadzenia czynności związanych ze sporządzeniem aktów pełnomocnictw do 
głosowania  

7) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w trybie przetargu nieograniczonego 
na czas nieokreślony część działki nr 141/10 AM 1 obręb Gatka o pow. 2,00 ha, 

8) w sprawie powołania Komisji konkursowej dla wyłonienia kandydata na stanowisko 
Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku oraz regulaminu 
pracy Komisji w składzie; Joanna Monastyrska –przewodnicząca, Małgorzata Kosińska- 
członek, Anna Dobrowolska-członek, Ireneusz Bajer – członek przedstawiciel Kuratorium 
Oświaty, Zdzisław Lipiński- członek przedstawiciel Kuratorium Oświaty, Krzysztof 
Wawrzyniak, -członek przedstawiciel Kuratorium Oświaty, Gabriela Maziarz-członek 
przedstawiciel Rady Pedagogicznej, Marzena Milewicz-Lipińska- członek przedstawiciel 
Rady Pedagogicznej, Edyta Cłapka członek przedstawiciel Rady Rodziców, Elżbieta 
Szymków- członek przedstawiciel Rady Rodziców, Józef Łysikowski –członek 
przedstawiciel ZNP, 

9) w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Polskich Olimpijczyków w Korzeńsku. Na stanowisko dyrektora wyłoniono w drodze 
postępowania konkursowego p. Lidię Ratajczyk, 

10) w powołania Komisji konkursowej dla wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora 
Szkoły Podstawowej im. Bolesława Chrobrego w Żmigrodzie oraz regulaminu pracy 
Komisji w składzie; Joanna Monastyrska –przewodnicząca, Małgorzata Kosińska- 
członek, Anna Dobrowolska-członek, Ireneusz Bajer – członek przedstawiciel Kuratorium 
Oświaty, Zdzisław Lipiński- członek przedstawiciel Kuratorium Oświaty, Krzysztof 
Wawrzyniak, -członek przedstawiciel Kuratorium Oświaty, Jadwiga Dorabiała-członek 
przedstawiciel Rady Pedagogicznej, Alicja Wojda- członek przedstawiciel Rady 
Pedagogicznej, Urszula Sobala- członek przedstawiciel Rady Rodziców, Dominika 
Ulidowska- członek przedstawiciel Rady Rodziców, Józef Łysikowski –członek 
przedstawiciel ZNP, 

11) w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Bolesława Chrobrego w Żmigrodzie. Na stanowisko dyrektora wyłoniono w drodze 
postępowania konkursowego p. Dorotę Jakusztowicz, 

12) w sprawie wyznaczenia p. Wiktora Petruś nauczyciela Szkoły Podstawowej im. 
Janusza Korczaka w Barkowie do zastępowania dyrektora szkoły w przypadku jego 
nieobecności, 

13) w sprawie odwołania Pana Zdzisława Średniawskiego ze stanowiska Z-cy Burmistrza 
Gminy Żmigród z dniem 22 maja 2019r. 

14) dwa zarządzenia w sprawie odwołania pełnomocnictwa Z-cy Burmistrza Gminy 
Żmigród p. Zdzisława Średniawskiego,  

15) w sprawie odwołania do wykonywania czynności z zakresu prawa pracy Z-cy 
Burmistrza Gminy Żmigród p. Zdzisława Średniawskiego, 

16) w sprawie rezygnacji z przysługującego Gminie Żmigród, z prawa pierwokupu 
własności nieruchomości oznaczonej, jako działka nr 36/1 AM obręb Karnice o pow.0,20 
ha,  

17)   trzy zarządzenia w sprawie sprzedaży w trybie ustnego przetargu nieograniczonego: 

 nieruchomość niezabudowaną własność gminy Żmigród, położoną w obrębie Rudy 
Żmigrodzkiej działka nr 208/4 AM1 o pow. 0,0760 ha, 

 nieruchomość niezabudowaną własność gminy Żmigród, położoną w obrębie Rudy 
Żmigrodzkiej działka nr 217/3 AM1 o pow. 0,2439 ha, 

 nieruchomość niezabudowaną własność gminy Żmigród, położoną w obrębie 
Laskowa działka nr 101 AM1 o pow. 0,15 ha, 

18) w sprawie obniżenia ceny nieruchomości zabudowanej położonej w granicy działki nr 
168/2 AM1 obręb Osiek o pow. 0,0221 ha z uwagi na nieskuteczność sprzedaży w 
pierwszym przetargu i ustala się kwotę w wysokości 39 tys. zł, 
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19) w sprawie nabycia od MZGK w Żmigrodzie, ruchomość w postaci domku 
letniskowego w miejscowości Boszkowo za cenę 25 tys. zł,  

20) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę na czas nieokreślony, w trybie 
przetargu ograniczonego do osób fizycznych zameldowanych na stałe na terenie Gminy 
Żmigród, część działki nr 141/10 AM 1 obręb Gatka o pow. 2,00 ha, 

21) w sprawie wyznaczenia p. Martę Chorzępa – inspektora ds. organizacyjnych na 
inspektora ochrony danych, 

22) w sprawie skierowania projektów uchwał do Rady Miejskiej w Żmigrodzie na sesję. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za złożone 
sprawozdanie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
Interpelacje i zapytania Radnych (na piśmie). 
Radni nie złożyli interpelacji i zapytań. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
Wolnych wniosków i zapytań. 
Brak. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  
Brak. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
Przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji nr VI 
Radni nie wnieśli uwag do protokołów. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokół nr V. 

L.p. Nazwisko i imię głos za głos przeciw głos wstrzymujący 

1 Andrzejewski Patryk Ireneusz  za   

2 Balcerzak Joanna  za   

3 Cłapka Mariusz  za   

4 Czyżowicz Jan  za   

5 Gawot-Turowska Justyna za   

6 Kantor Joanna Maria  za   

7 Kubik Andrzej za   

8 Machi-Skibińska Justyna za   

9 Maksymowicz Zofia  za   

10 Marzec Robert za   

11 Skrzypek Artur za   

12 Szaniawska Halina za   

13 Zagórski Rafał Adam za   
14 Żołnierowicz Bożena za   

Protokół został przyjęty jednogłośnie (14 głosami „za”). 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
Informacje Przewodniczącego Rady. 
Brak 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku obrad 
zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM VII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1410. 
Protokołowała; 
/-/Małgorzata Schnitzer 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Żmigrodzie  

  /-/mgr inż. Jan Czyżowicz  


